
Protokół Nr 255
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 15 grudnia 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów posiedzeń Zarządu Powiatu.
3. Przyjęcie zmian do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2023-2028 oraz zaopiniowanie projektu uchwały Rady
Powiatu w Końskich w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2023-2028 po uwzględnieniu zmian.

4. Przyjęcie autopoprawki do projektu budżetu Powiatu Koneckiego na 2023
rok oraz zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Końskich

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2023 rok po
uwzględnieniu autopoprawki.

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:
a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok,
b) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu

w Końskich na 2023 rok.
6. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zatrudnienia dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek"

w Końskich,

b) zwolnienia dyrektora Placówki Rodzinnej w Kawęczynie,

c) zatrudnienia dyrektora Placówki Rodzinnej w Kawęczynie na czas
określony,
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d) upoważnienia Dyrektora Placówki Rodzinnej w Kawęczynie do

składania oświadczeń woli w sprawach związanych z prowadzeniem
bieżącej działalności powiatu,

e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku
dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na
2022 rok,

f) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku
dochodów wydzielonego dla środków Funduszu Pomocy na 2022 rok,

g) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
7. Przyjęcie Raportu z Programu Ochrony Środowiska na lata 2018 - 2021

z perspektywą do 2025 roku, za lata 2020 - 2021.

8. Podjęcie decyzji w sprawach:

a) przekazania trwałego zarządu na części nieruchomości pomiędzy

jednostkami organizacyjnymi Powiatu Koneckiego - Powiatowym

Urzędem Pracy w Końskich i Starostwem Powiatowym w Końskich,

b) wygaszenia trwałego zarząduna części nieruchomości ustanowionego
na rzecz Starostwa Powiatowego w Końskich.

9. Sprawy różne:

./ informacja Dyrektora WPPDiR w sprawie przedłużenia umowy
najmu lokalu mieszkalnego z córka zmarłego najemcy.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.

Zarząd, bez uwag przyjął protokoły Nr 250, Nr 251, Nr 252 oraz Nr 253

posiedzeń Zarządu Powiatu.

Ad.3
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła przygotowane

propozycje zmian do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2023-2028 oraz propozycje w zakresie autopoprawki do
projektu budżetu Powiatu Koneckiego na 2023 rok. Nadmieniła, że na
poprzednim posiedzeniu Zarządu zapoznał się ze sprawozdaniem Komisji
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Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty w sprawie projektu budżetu oraz
rozpatrzył wnioski złożone przez Komisję dotyczące uwzględnienia w projekcie
dwóch zadań w zakresie remontów dróg. Podkreśliła, że Komisja pozytywnie
opiniując wnioski nie wskazała źródeł ich finansowania, w związku z powyższym
Zarząd postanowił wnioski Komisji odrzucić. Poinformowała, że w dniu
dzisiejszym wpłynęła niezawierająca uwag, pozytywna opinia Regionalnej Izby
Obrachunkowej do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej , do projektu
budżetu oraz do możliwości sfinansowania deficytu. Opinie dotyczyły projektów
złożonych do Rady Powiatu i Regionalnej Izby Obrachunkowej w dniu
15 listopada b.r.

Omówiła proponowane zmiany do WPF, tj.:
./ wprowadzenie projektu "Dostępny samorząd - granty" - łączna wartość

99 861 zł,

./ wprowadzenie projektu realizowanego przez Zespół Szkół

Ponadpodstawowych wStąporkowie - łączna wartość projektu 238931 zł,

./ w związku z planowanym złożeniem wniosku o dofinansowanie ze
środków Rządowego Programu Odbudowy Zabytków wprowadzenie
kwoty 40 000 zł, stanowiącej wkład własny w wysokości 2% wartości

zadania pn: "Odtworzenie i zabezpieczenie budowli i budynków ZZH
w Maleńcu",

./ w związku ze złożeniem wniosku o dofinansowanie z PROW,
wprowadzenie przedsięwzięcia pn: "Przebudowa drogi powiatowej
Nr 0390T Wyszyna Fałkowska - Kołoniec - Maleniec" - łączne nakłady

finansowe 909 250 zł,

./ wprowadzenie korekty czterech zadań inwestycyjnych drogowych:
budowy drogi Nr 0433T Giełzów - Bemów - Kurzacze - zmniejszenie
nakładów o kwotę 1 022 861 zł oraz limitu wydatków na 2023 rok o kwotę

872 861 zł,

przebudowy drogi powiatowej Nr 0415T Młotkowice - Cieklińsko oraz
drogi Nr 0478T Fałków - Rudzisko - zmniejszenie łącznych nakładów o
kwotę 668 244 zł oraz limitu wydatków na 2023 rok 0588044 zł,

przebudowy drogi powiatowej Nr 0421T Końskie - Bedlno - zmniejszenie
łącznych nakładów 086684 zł oraz limitu wydatków na 2023 rok o kwotę

54684 zł,

przebudowy drogi powiatowej Nr 0425T Końskie - Proćwin - Nałęczów

zwiększenie limitów wydatków na 2023 rok o kwotę 463 810 zł
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./ ponadto wprowadzenie nowego przedsięwzięcia majątkowego - "Budowa
strażnicy Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Końskich".

Poinformowała, że budowa strażnicy będzie finansowana z programu
rządowego, za pośrednictwem powiatu. Na rok 2022 zostały wprowadzone
nakłady w wysokości 676000 zł, na rok 2023 w wysokości 2 900000 zł.

Całkowita wartość zadania wynosić będzie ok. 19 mln zł.

Omówiła zmiany proponowane w autopoprawce do projektu budżetu

Powiatu Koneckiego na 2023 rok. Oznajmiła, że dotyczą:

./ korekty planowanych dochodów i wydatków na realizację omówionych
wyżej trzech zadań inwestycyjnych realizowanych w ramach Rządowego

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych w związku z
rozstrzygnięciem przetargów i podpisaniem umów (drogi Nr 0433T, Nr
0415T, Nr 0478T). Wyjaśniła, że wykonawcy nie wystawią faktur
zaliczkowych, w związku z tym środki na ten cel zostaną przeniesione na
rok następny.

./ zwiększenia planowanych kwot dochodów, wydatków i przychodów na
przebudowę drogi powiatowej Nr 0425T Końskie - Proćwin - Nałęczów,

realizowanej przy współfinansowaniu za środków Rządowego Funduszu
Rozwoju Dróg - zmiany podyktowane zostały przesunięciem planowanych
nakładów z roku 2022 na rok 2023, przy zwiększeniu planowanych
środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i planowanej kwoty
pomocy finansowej z Gminy Końskie na 2023 rok oraz zmniejszeniu kwoty
wkładu własnego. Poinformowała, że otrzymaliśmy środki w wysokości

50% kosztów kwalifikowanych i w związku z koniecznością przesunięcia

nakładów na 2023 rok zostały wysłane pisma do Gminy Końskie z prośbą

o przesunięcie środków w ramach pomocy finansowej na ten cel, na rok
następny.

./ wprowadzenia nowego zadania inwestycyjnego "Przebudowa drogi
powiatowej Nr 0390T Wyszyna Fałkowska - Kołoniec - Maleniec"

./ wprowadzenia planowanych wydatków i przychodów na realizację

projektu "Dostępny samorząd - granty" w ramach PROW,
./ zwiększeniurezerwy celowej na zarządzanie kryzysowe,
./ zwiększenia nakładów na wynagrodzenia osobowe w II Liceum

Ogólnokształcącym w Końskich,

./ wprowadzenia wydatków i przychodów na realizację projektu w ramach
programu Erasmus+ w ZSP wStąporkowie,
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./ przesunięćplanowanych kwot między paragrafami klasyfikacji budżetowej
w zakresie zadań realizowanych przez DPS w Końskich,

./ zwiększeniaplanowanej kwoty przychodów z tytułu środków na realizację

projektów realizowanych przez ZSP Stąporków - 191 144 zł, ZSP Nr 3 w
Końskich - 198 398 zł, "Dostępny samorząd - granty" - 76749 zł,

"Recepta na pracę" - 0,32 zł.

Podkreśliła, że w wyniku wprowadzonych zmian zwiększeniu o kwotę

1 347 494 zł ulegnie planowany deficyt budżetu, wyniesie 18 020 237 zł

i zostanie sfinansowany dochodami pochodzącymi z nadwyżki budżetowej z lat
ubiegłych, z rozliczenia realizowanych projektów oraz ze środków wynikających

z ustaw szczególnych.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski zapytał, czy przepływy

finansowe związane z budową strażnicy wpłyną na budżet powiatu.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że pozostaną

bez wpływu. Udzieliła dodatkowych wyjaśnień związanych z w/w inwestycją.

Oznajmiła, że realizacja przewidziana jest do 2025 roku. Rozliczenie będzie

odbywać się przy udziale powiatu. Po otrzymaniu i przedłożeniu faktur
niezwłocznie zostaną uruchomione środki finansowe przeznaczone na zapłatę.

Ponadto poinformowała Zarząd, że w bieżącym roku powiat wiele zyskał na
oprocentowanych lokatach.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie przyjął:

./ zmiany do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2023-2028 oraz projekt uchwały Rady Powiatu w
Końskich w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2023-2028 po uwzględnieniu zmian,

./ autopoprawkędo projektu budżetu Powiatu Koneckiego na 2023 rok oraz
projekt uchwały Rady Powiatu w Końskich w sprawie uchwalenia budżetu

Powiatu Koneckiego na 2023 rok po uwzględnieniu autopoprawki.

Zarząd przekazał w/w dokumenty organowi stanowiącemu.
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Ponadto Zarząd przekazał organowi stanowiącemu stanowisko w sprawie
pozytywnie zaopiniowanych przez Komisję Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia

i Oświaty wniosków do projektu budżetu powiatu na 2023 rok. Zarząd, biorąc pod
uwagę brak wskazania źródeł finansowania zadań dotyczących remontów dróg
powiatowych (drogi Nr 0458T Sielpia Wielka - Barak oraz ul. Sportowej

w Końskich) podjął decyzję o niezwiększaniu wydatków bieżących budżetu.

Ad. 5

Kierownik Biura Rady Powiatu - Pani Iwona Cholewa przedstawiła dwa
projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2023 rok,
b) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na

2023 rok.

Oznajmiła, że przedstawione plany pracy Rady Powiatu oraz stałych

Komisji Rady uwzględniająpodstawowe zadania i zostały przygotowane wzorem
lat ubiegłych.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu
w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Ad. 6
a) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie zatrudnienia

dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek" w Końskich.

Oznajmił, że Pani Dyrektor odbyła służbę przygotowawczą i zdała

egzamin, stąd przygotowany projekt uchwały.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 158/2022 w przedmiotowej

sprawie.

b) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie zwolnienia
dyrektora Placówki Rodzinnej w Kawęczynie. Oznajmił, że projekt
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uchwały został przygotowany w związku z odejściem dyrektora na
emeryturę ,

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 159/2022 w przedmiotowej
sprawie.

c) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof
Stachera przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie zatrudnienia
dyrektora Placówki Rodzinnej w Kawęczynie na czas określony.

Zaproponował zatrudnienie Pani Dyrektor na okres sześciu miesięcy od

1 stycznia 2023 roku, z uwagi na konieczność odbycia służby

przygotowawczej oraz zdania egzaminu.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 160/2022 w przedmiotowej
sprawie.

d) Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił projekt uchwały
Zarządu w sprawie upoważnienia Dyrektora Placówki Rodzinnej

w Kawęczynie do składania oświadczeń woli w sprawach związanych

z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu. Oznajmił, że w związku

z powołaniem nowej Pani Dyrektor konieczne jest nadanie jej
upoważnienia do działania. Omówił zakres upoważnienia. Poinformował,

że będzie ono obowiązywać od dnia powołania. Ustanie z dniem
zaprzestania pełnienie funkcji dyrektora.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 161/2022 w przedmiotowej
sprawie.

e) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały
Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu
finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu
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Przeciwdziałania COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji

Lokalnych na 2022 rok. Poinformowała, że wprowadzana zmiana dotyczy

kapitalizacji odsetek, które zostaną przekazane na realizację przebudowy

IV piętra budynku Starostwa wraz z salą konferencyjną, w tym dla potrzeb

Poradni Psychologicvzno - Pedagogicznej.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 162/2022 w przedmiotowej
sprawie.

f) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Zarząduw sprawie zmiany uchwaływ sprawie zmiany uchwaływ sprawie

ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla

środków Funduszu Pomocy na 2022 rok. Poinformowała, że

wprowadzone zmiany dotyczą środków w kwocie 20 000 zł

przeznaczonych na pobyt dla obywateli Ukrainy przebywających

w ośrodkach w miejscowości Sielpia. Poinformowała, że z informacji

jakie posiada wynika, że nie będzie aneksów do umów z Wojewoda

w zakresie dalszego finansowania pomocy dla obywateli Ukrainy.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 163/2022 w przedmiotowej

sprawie.

g) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

Omówiła liczne zmiany przygotowane na wnioski kierowników jednostek

organizacyjnych oraz naczelników Starostwa. Podkreśliła, że zabraknie

środków na zimowe utrzymanie dróg i na najbliższą sesję Rady Powiatu

należy przygotowaćprzesunięcie środków na ten cel w kwocie ok. 50 000

zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 164/2022 w przedmiotowej
sprawie.

Ad. 7

Naczelnik Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska - Pani
Lucyna Ziętek przedstawiłaRaport z Programu Ochrony Środowiskana lata 2018
- 2021 z perspektywą do 2025 roku, za lata 2020 - 2021. Oznajmiła, że Zarząd

Powiatu co dwa lata przedkłada Radzie Powiatu przedmiotowy Raport.

Oznajmiła, że dokument ten zawiera zadania, jakie zostały zrealizowane
w ramach szerokorozumianej ochrony środowiska. Stwierdziła, że łącznie

wydano na cele ochrony środowiska 261 mln zł, w tym najwyższa kwota została

wydana na ochronę powietrza - 201 mln zł. Poinformowała, że nie wszystkie

zadania udało się zrealizować np. niezrealizowano zadań związanych z regulacją

rzek. Zwróciła uwagę, że obecnie odchodzi się od regulacji rzek, idąc w kierunku
pozostawienia ich naturalnego biegu. Poinformowała, że szczegółowe wyliczenia

znajdują się w raporcie.

Uwag do przedłożonego dokumentu nie było.

Zarząd przyj ął Raport z Programu Ochrony Środowiskana lata 2018- 2021
z perspektywą do 2025 roku, za lata 2020 - 2021 i przekazał go organowi

stanowiącemu.

Ad. 8
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiłasprawy:
a) przekazania trwałego zarządu na części nieruchomości pomiędzy

jednostkami organizacyjnymi Powiatu ,Koneckiego - Powiatowym

Urzędem Pracy w Końskich i Starostwem Powiatowym w Końskich,

b) wygaszenia trwałego zarządu na części nieruchomości ustanowionego na
rzecz Starostwa Powiatowego w Końskich.

Odczytała przygotowane projekty decyzji. Poinformowała, że ich podjęcie

jest konieczne z uwagi na:
./ oddanie pomieszczeń dla Powiatowego Urzędu Pracy w związku

z przejęciem powierzchni pod potrzebę budowy sali konferencyjnej,
./ planowane przeniesienie Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej.
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Omówiła zakres oddawanych w trwały zarząd pomieszczeń. W kontekście

przekazania powierzchni pod potrzeby Poradni zwróciła uwagę, że w pierwszej

kolejności należy wygasić trwały zarząd na części nieruchomości użytkowanej

przez Starostwo, w drugiej kolejności, po uprawomocnieniu się decyzji przekazać

w trwały zarząd pomieszczenia na potrzeby Poradni.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o część wspólną,

komunikacyjną pomieszczeń zajmowanych na IV piętrze budynku Starostwa.

Zwrócił uwagę, że Poradnia finansowana jest ze środków zewnętrznych,

natomiast utrzymanie części komunikacyjnej i sanitarnej znajdzie się po stronie

Starostwa tj. sprzątanie, zużycie energii, wody.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek poinformowała,że dokładnie przeanalizuje poruszony temat.

Krótko omówiono temat możliwości pracy Poradni w soboty, po zmianie

lokalizacji.

Zarząd jednogłośnie podjął decyzje w sprawach:
./ przekazania trwałego zarządu na części nieruchomości pomiędzy

jednostkami organizacyjnymi Powiatu Koneckiego - Powiatowym
Urzędem Pracy w Końskich i Starostwem Powiatowym w Końskich,

./ wygaszenia trwałego zarządu na części nieruchomości ustanowionego na

rzecz Starostwa Powiatowego w Końskich.

Ad. 8
W sprawach różnych:

Po zapoznaniu się z wnioskiem córki zmarłego najemcy w sprawie
przedłużenia umowy najmu lokalu mieszkalnego w budynku przy
Wielofunkcyjnej Placówce Pomocy Dziecku i Rodzinie w Stąporkowie, Zarząd

wyraził zgodę na przedłużenie umowy najmu na dotychczasowych zasadach, do

31 sierpnia 2023 roku.

Innych spraw nie było.
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 935 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

.................. f.ol& .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Dariusz Banasik
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